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Se svolením autora McBlackyho (vítěze letošního i loňského ročníku Transbrody) vám
přinášíme jeho zážitky z průběhu závodu. Zároveň zde příští týden zveřejníme také rozhovor.

   Závodní komunita MTB se v posledních deseti letech rozrostla do  neskutečných rozměrů a
na to zareagovala pořadatelská nabídka závodů. Ne  vždy se ale závod přenese přes počáteční
problémy a stane se z něj  stabilní podnik v kalendáři. Dochází pak ke zkracování tras nebo ke 
snižování jejich počtu a závodníků jezdí méně a méně. Trans Brody jsou  naštěstí opačný
případ a jezdí na ně rod od roku více účastníků... celý článek   
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http://www.mtb-blog.cz/trans-brody-16-9-2012

